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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szalay-Bobrovniczky Kristóf, honvédelmi miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ön szerint minden rendben van a magyar női 
asztalitenisz-válogatott környékén?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A telex.hu oldalon található „A győri fürdőből érkező pingpongelnök felforgatta a sportágat, de az
olimpia  elúszott„  című  cikkben  arról  írnak,  hogy  milyen  változások  történtek  a  magyar  női
asztalitenisz-válogatott környékén.:

„A sportág vezetését 2023 júniusában új elnök vette át, a győri Kovacsics Imre – a fürdőszövetség
egykori  alelnöke,  a  győri  fürdő igazgatója  –,  akinek  a  sportággal  kevés  kapcsolata  van,  de  a
székfoglalójában azt vizionálta, hogy két-három év múlva Európában meghatározó nemzetté válik
Magyarország. Öt-hat éven belül világszintű eredményekről beszélt. Az ambíció dicséretes, a reális
helyzetértékelés és célkitűzés a sportban azonban gyakorta szerencsésebb. A korábbi elnök Nátrán
Roland volt,  aki  2010 és  2014 között  pénzügypolitikai  helyettes államtitkár  a Nemzetgazdasági
Minisztériumban, most pedig a nemzetközi szövetség (ITTF) egyik alelnöke.

A testnevelő tanári végzettséggel is rendelkező Kovacsics a szeptemberi Európa-bajnokság után
rendkívüli felmondással menesztette mindkét szakág kapitányát, mintha ők lennének az előrelépés
gátjai, és mintha nem miattuk lettek volna jobbak az eredmények. A nőkkel Bátorfi Zoltán dolgozott,
az  olimpiai  részvétel  a  nevéhez  köthető,  de  az  Eb-n  a  szlovákok  elleni  vereség  is,  ami  nem
meglepetés,  eleve  jobban  rangsorolt  játékosoktól  kaptak  ki.  Az  Eb-n  a  férfiak  közel  voltak  a
csodához,  a  későbbi  győztes  svédek  legyőzéséhez  a  negyeddöntőben.  12  év  után  jutottak  be  a
legjobb nyolc közé.

Maradjunk azonban a nőknél. Bátorfit a tanítványai szerették, a helyére érkező, 31 éves Pink Márk
ilyen magas szinten még nem dolgozott  – Görögországból  tért  haza Budaörsre a nyáron –,  és
rögtön  bedobták  a  mély  vízbe.  Megoszlanak  arról  a  vélemények,  hogy az  elfogadottsága és  a



tekintélye milyen volt a játékosoknál. A csapat legjobbjának, Madarász Dórának a hangulatát az
sem javította, hogy az elnök az első beszédében olyan megjegyzést tett rá, hogy sírva ment ki a
teremből.

Madarász vb-teljesítményére így sem lehetett panasz, a spanyolok elleni létfontosságú meccsen jól
játszott, de a brazilok ellen szoros meccsen, az első szett megnyerése után 3–1-re veszített. Már
soha  nem  derül  ki,  hogy  ha  teljes  nyugalomban  készül  fel,  akkor  ezt  a  találkozót  hozza-e.  A
nyugalmon  értjük  azt  is,  hogy  a  szövetség  elvette  valamennyi  kerettag  állami,  a  korábbi
eredményesség alapján járó ösztöndíját. Nem valószínű, hogy ez bárkire ösztönzőleg hatott volna.
Madarászt kerestük, Szingapúrban van, és azt mondta, szeretne inkább az előtte álló feladatokra
összpontosítani. Ő egyéniben és vegyes párosban jó eséllyel kijut Párizsba az olimpiára, ez majd
májusban véglegesedik.

Kovacsics  Imre  elnök  elismerte,  szokott  nyersen  fogalmazni,  de  azt  is  előrebocsátotta,  nincs
kényelmetlen vagy kellemetlen kérdés számára, nem bújik közlemények mögé. Nem érzi személyes
kudarcának a kapitányválasztást, úgy látta, ezen a vb-n a realitás érvényesült. Úgy ítélte meg, se
jobb, se rosszabb nem lett a játék, mint az Eb-n még Bátorfi alatt volt.”

 

Kérdezem Önt:

Ön szerint minden rendben van a magyar női asztalitenisz-válogatott környékén?

 

Budapest, 2024. március 10.
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